
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 6. oktober 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Samrådsspørgsmål C
I ministerens brev til Det Systemiske Risikoråd, afslutter ministeren med ” Regeringen er 
fortsat optaget af, at Danmark er et samfund med plads til alle, og hvor det er vigtigt, at 
ikke mindst vore store byer er steder med plads til alle indkomstgrupper.”. Hvordan mener 
ministeren, at regeringen sikrer et boligmarked med ”plads til alle indkomster”?
Samrådsspørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2020-21, jf. ERU alm. del - 
samrådsspm. AT.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lisbeth Bech-Nielsen (SF).

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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